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Projekt 

 

Protokół Nr XIV/2019 

z Sesji Rady Gminy Malechowo 

odbytej w dniu 04 października 2019 r. 

w siedzibie Urzędu Gminy  Malechowo 

 

 

Początek  sesji : 

- godz. 845 

 

Zakończenie sesji : 

- godz. 925 

XIV Sesja Rady Gminy odbywała się według następującego porządku: 

 

Proponowany porządek obrad  sesji : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie Wójta z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 

6. Wolne wnioski. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2019 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Malechowo 

na lata 2019-2031. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu ustalania i przyznawania nauczycielom dodatków 

do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowego sposobu obliczania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokości i warunków 

wypłacania innych składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy 

nauczycieli. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego działki  

nr 55 oraz części działki nr 56 w obrębie Święcianowo, gm. Malechowo. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr VIII/52/2019 Rady Gminy Malechowo 

z dnia 9 kwietnia 2019r. 

12. Odpowiedzi na wolne wnioski. 

13. Zakończenie Sesji. 
 

Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

W XIV Sesji Rady Gminy zwołanej przez Przewodniczącego Rady Gminy zgodnie ze 

Statutem Gminy Malechowo oraz ustawą o samorządzie gminnym,  udział wzięło 15 Radnych: 

Wiesław Rosiński, Paweł Zając, Renata Jarotek, Joanna Grycko, Krystyna Nieradka, Anetta 

Wiącek, Eugeniusz Hamplewski, Monika Chruszcz, Małgorzata Zosiuk, Władysław Wesołowski, 

Krzysztof Jarotek, Lila Kępska, Anna Wawrzyniak, Beata Hetmańska, Mateusz Wiącek. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
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W obradach uczestniczyli: Wójt Gminy Malechowo Radosław Nowakowski, Sekretarz Gminy 

Halina Skaza, Skarbnik Gminy Sylwia Piechota, Kierownicy Referatów: Artur Guz, Tadeusz 

Chylewski, Komendant Straży Gminnej Marek Januszewski, Dyrektorzy Szkół, zaproszeni goście 

oraz Sołtysi.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 i 3 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Malechowo przywitał wszystkich przybyłych, po czym otworzył 

XIV Sesję Rady Gminy Malechowo VIII Kadencji. Następnie stwierdził obecność15 Radnych 

obecnych na Sesji, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z projektami uchwał zostało dostarczone Radnym 

w terminie zgodnym ze statutem. Zawiadomienie o sesji  zostało również przekazane Sołtysom. 

Dowód zwołania sesji stanowi załącznik nr 4, 5, 6,i 7do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2Wnioski  w sprawie zmian w porządku obrad 

Wniosków nie zgłoszono. 

Ad. 3 Zatwierdzenie porządku obrad sesji. 

 

---------------------- 

 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy 

Malechowo. Każdy Radny mógł zapoznać się z treścią protokołu, dokument był dostępny w Biurze 

Rady oraz na stronie internetowej Urzędu Gminy w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

Za przyjęciem protokołu głosowało: 15 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz radnych z głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad.5 Sprawozdanie Wójta z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działań podejmowanych w okresie między sesjami, które 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Ad.6 Wolne wnioski. 

Radna Monika Chruszcz odniosła się do budowy siłowni wiatrowych na terenie gminy w obrębie 

miejscowości Sulechówko, Witosław. Dodała, że mieszkańcy tych miejscowości przekonali się  

z jakimi uciążliwościami muszą się zmierzyć w związku z budową siłowni wiatrowych. Na terenie 

Sulechówka powstał parking dla ciężkiego sprzętu potrzebnego do budowy siłowni wiatrowych. 

Właściciel gospodarstwa w Sulechówku wydzierżawił na czas trwania budowy plac na którym 

stacjonują wszystkie sprzęty, które dotyczą tej budowy. Sulechówko jest małą miejscowością,  

a parking mieści się w środku wioski, pracuje tam bardzo duża ilość podwykonawców, którzy 

poruszają się dużym i ciężkim sprzętem, pracując 24  godz. na dobę. Praca firm odbywa się  

w godzinach bardzo późnych nawet o godz. 23:00 i 3:00 w nocy, co jest bardzo dużą uciążliwością 

dla mieszkańców. Ciężki sprzęt niszczy chodniki, pobocza i drogi, mieszkańcy są bardzo cierpliwi. 

Dodała, że tłumaczy mieszkańcom, że środki, które będą wpływały do budżetu gminy z siłowni 

wiatrowych są nam wszystkim bardzo potrzebne. Radna Monika Chruszcz zwróciła się do 

wszystkich radych żeby wzięli po uwagą w jakiej sytuacji teraz są mieszkańcy Sulechówka  

i Witosławia przy planowaniu budżetu i mieli na uwadze budowę oczyszczalni dla tych 

miejscowości. 

Radny Mateusz Wiącek odniósł się do budowy siłowni wiatrowych w miejscowości Przystawy, 

ponieważ tam też porusza się ciężki sprzęt i pobocze drogi Malechowo – Przystawy zostało 

zniszczone i poprosił o interwencję w tej sprawie. 

Sołtys Sołectwa Drzeńsko Regina Łysko przedstawiła niepokojące sprawy dla miejscowości 

Drzeńsko. Jedną z nich jest problem związany z suchymi drzewami, które rosną przy drodze  

z Zalesia do Żytnika, jest ich 10 i poprosiła o usunięcie ich. Na drodze od Zalesia do Żytnika 

pojawiły się duże dziury w asfalcie, które trzeba by było naprawić, następny problem to droga  

z płyt ułożona z Drzeńska do Zalesia po której jeżdżą samochody ciężarowe, uszkadzają  

i zruszają płyty, poprosiła o wzmocnienie jej i dołożenie płyt na tej drodze. Wnioskowała również 

o zamontowanie jednej lampy przy małej osadzie, gdzie mieszkają trzy rodziny koło lasu. 

Poinformowała o problemie, który tworzą bobry przy drodze powiatowej z Drzeńska do Białęcina, 

w głównym rowie bobry budują żeremie i jak budowa rozwinie się na dużą skalę zostanie 

zablokowany główny odpływ w rowie i spowoduje to, że droga powiatowa zostanie zalana i będzie 

nieprzejezdna.  

Radna Krystyna Nieradka odniosła się do sprawy budowy siłowni wiatrowych, ponieważ ciężki 

sprzęt przejeżdżający przez miejscowość Bartolino na zakręcie bardzo niszczy chodnik, poprosiła  

o zwrócenie na to uwagi i o naprawienie uszkodzeń. 

Radny Eugeniusz Hampewski wypowiedział się, co do drogi powiatowej z Ostrowca do Podgórek 

i Żegocina ponieważ po ulewach, które były jest nie do końca przejezdna, gdyż nie ma tam 

odprowadzenia wody, która się tam zbiera. Pobocza są wyższe od drogi, duża ilość dziur utrudnia 

poruszanie się nią. Na poboczach są pozostałości po konarach drzew i krzewy wrastające na drogę, 

które zagrażają bezpieczeństwu. Wnioskował do radnych powiatowych, żeby zwrócili uwagę na 

stan techniczny tej drogi. Poinformował, że napisał pismo do Starostwa w sprawie złego stanu ww. 

drogi i w odpowiedzi napisano, że droga ta zostanie wyremontowana w roku 2023, jak będą 

fundusze. Radny Eugeniusz Hamplewski odniósł się do Radnego Krzysztofa Jarotek, aby również 

zainteresował się stanem tej drogi i poparł go w działaniach. 
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Radna Lila Kępska odczytała pismo z dnia 24 września, które otrzymała od Pana Starosty odnośnie 

dróg powiatowych, z którego wynika, że Starostwo w pierwszej kolejności stara się przebudować 

drogi asfaltowe prowadzące do miejscowości nadmorskich, jak również drogi łączące drogi 

wojewódzkie, czy krajowe. W miarę możliwości finansowych starają się remontować również inne 

drogi. Podsumowała, że ani Radni Gminy Malechowo ani Radni Powiatowi nie mają na to 

większego wpływu. Doszła do wniosku, że nie ma innego rozwiązania jak od czasu do czasu 

zablokować  drogę i poinformować o tym media, żeby Starostwo pamiętało sobie, że na tych 

terenach też mieszkają ludzie. Radna uważa, że nic tak nie działa jak rozgłos medialny. 

Wójt Radosław Nowakowski wyjaśnił, że wspólnie z Wójtem Ryszardem Stachowiakiem 

przygotowują pismo dotyczące remontu drogi prowadzącej od Gminy Polanów przez 

miejscowości Laski, Lejkowo, Święcianowo, Żegocino, jest to odcinek ok. 20 km. Dodał, że 

zaproponowali udział gmin, na razie na etapie wykonania projektów, jak również w późniejszym 

terminie do realizacji tej inwestycji. Wyjaśnił, że realny termin dla naszej gminy do realizacji tego 

projektu, kiedy gmina będzie gotowa finansowo, to rok 2023, ponieważ w 2021 zaczną spływać 

środki do budżetu gminy w formie podatków z budowy siłowni wiatrowych. 

Radna Joanna Grycko dodała, że szkoda, że radni powiatowi nie są obecni na sesji ponieważ 

ostatnio był remontowany odcinek drogi powiatowej z Lejkowa do Borkowa, Dodała, że droga jest 

w gorszym stanie niż była i szkoda na takie remonty pieniędzy. Wyjaśniła, że zostały również 

zrobione zjazdy do prywatnych posesji i chciałaby się dowiedzieć jak to zostało rozliczone, 

ponieważ to też są nasze pieniądze.    

 

Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2019 rok. 

Przewodniczący Wiesław Rosiński przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad, 

podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2019 rok. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poprosił o zadawanie pytań. Pytań do projektu 

uchwały nie było. 

Przewodniczący Wiesław Rosiński poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Malechowo na 2019 rok. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

Za głosowało: 15 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2019 rok  została przyjęta. 

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2019 rok została podjęta, 

nadano jej Nr XIV/89/2019. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

http://ug.malechowo.ibip.pl/public/?id=214476
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Imienny wykaz radnych zgłosowania w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2019 rok 

stanowi załącznik nr 11do protokołu. 

Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Malechowo na lata 2019-2031. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poprosił o zadawanie pytań. Pytań do projektu 

uchwały nie było. 

Przewodniczący Wiesław Rosiński poddał pod głosowanie uchwalenie uchwały w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Malechowo na lata 2019-2031. 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

Za głosowało: 15 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

 

Uchwała  w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Malechowo na lata 2019-

2031została przyjęta. 

Uchwała w  sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Malechowo na lata 2019-2031 

została podjęta, nadano jej Nr XIV/90/2019. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Imienny wykaz radnych z głosowania w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Malechowo na lata 2019-2031stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu ustalania i przyznawania nauczycielom 

dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowego sposobu obliczania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokości 

i warunków wypłacania innych składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy 

nauczycieli. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poprosił o zadawanie pytań. Pytań do projektu 

uchwały nie było. 

 

Prowadzący obrady Wiesław Rosiński przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku, 

podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu ustalania i przyznawania nauczycielom dodatków do 

wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowego sposobu obliczania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokości i warunków wypłacania innych 

składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy nauczycieli. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

Za głosowało: 15 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

http://ug.malechowo.ibip.pl/public/?id=214476
http://ug.malechowo.ibip.pl/public/?id=214476
http://ug.malechowo.ibip.pl/public/?id=214476
http://ug.malechowo.ibip.pl/public/?id=214476
http://ug.malechowo.ibip.pl/public/?id=214476
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Uchwała w sprawie Regulaminu ustalania i przyznawania nauczycielom dodatków do 

wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowego sposobu obliczania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokości i warunków wypłacania innych 

składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy nauczycieli została przyjęta. 

 

Uchwała w sprawie Regulaminu ustalania i przyznawania nauczycielom dodatków do 

wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowego sposobu obliczania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokości i warunków wypłacania 

innych składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy nauczycieli została 

podjęta, nadano jej Nr XIV/91/2019. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Imienny wykaz radnych z głosowania w sprawie Regulaminu ustalania i przyznawania 

nauczycielom dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowego sposobu obliczania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokości  

i warunków wypłacania innych składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy 

nauczycieli stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

działki nr 55 oraz części działki nr 56 w obrębie Święcianowo, gm. Malechowo. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poprosił o zadawanie pytań. Pytań do projektu 

uchwały nie było. 

Prowadzący obrady Wiesław Rosiński przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku, 

podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego działki nr 55 

oraz części działki nr 56 w obrębie Święcianowo, gm. Malechowo. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

Za głosowało: 15 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

 

Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego działki nr 55 oraz części 

działki nr 56 w obrębie Święcianowo, gm. Malechowo została przyjęta. 

 

Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego działki nr 55 oraz 

części działki nr 56 w obrębie Święcianowo, gm. Malechowo została podjęta, nadano jej Nr 

XIV/92/2019. Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Imienny wykaz radnych z głosowania w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego działki nr 55 oraz części działki nr 56 w obrębie Święcianowo, gm. Malechowo 

stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
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Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr VIII/52/2019 Rady Gminy 

Malechowo z dnia 9 kwietnia 2019r. 

Przewodniczący obrad Wiesław Rosiński poprosił Wójta Radosława Nowakowskiego  

o wyjaśnienie sołtysom  dlaczego uchwała, która została niedawno podjęta jest uchylana. 

Wójt Radosław Nowakowski wyjaśnił, że nadzór stwierdził nieprawidłowości w podjętej uchwale, 

zarzucił że Rada Gminy określiła zasady odpłatności, a są one określone w ustawie. Nie są 

sprzeczne, ale jest zasada legislacyjna, która mówi, że nie powinno się powtarzać w aktach 

niższego rzędu zapisów, które występują w aktach wyższego rzędu. Z racji tego, że zapis dotyczący 

odpłatności występuje w ustawie, nie powinien zostać powtórzony w uchwale. W związku z tym 

uchwała zostanie uchylona, a na następnej sesji zostanie podjęta w takim samym kształcie, tylko 

baz przepisów dotyczących zasad odpłatności.     

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poprosił o zadawanie pytań. Pytań do projektu 

uchwały nie było. 

Prowadzący obrady Wiesław Rosiński przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku, 

podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr VIII/52/2019 Rady Gminy Malechowo z dnia 

9 kwietnia 2019r. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

Za głosowało: 15 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

 

Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr VIII/52/2019 Rady Gminy Malechowo z dnia 9 kwietnia 

2019r. została przyjęta. 

 

Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr VIII/52/2019 Rady Gminy Malechowo z dnia 9 

kwietnia 2019r. została podjęta, nadano jej Nr XIV/93/2019. Uchwała stanowi załącznik nr 

18 do protokołu. 

 

Imienny wykaz radnych z głosowania w sprawie uchylenia uchwały Nr VIII/52/2019 Rady Gminy 

Malechowo z dnia 9 kwietnia 2019r. stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad.12 Odpowiedzi na wolne wnioski. 

 

Wójt Radosław Nowakowski wyjaśnił, że w środę ma spotkanie z inwestorem siłowni wiatrowych 

i przekaże uwagi zgłoszone na sesji. Poprosił żeby z tego typu wnioskami nie czekać do sesji, lecz 

zgłaszać je na bieżąco. Uwagi zgłaszane są inwestorowi i utrudnienia usuwane są na bieżąco. Im 

więcej sygnałów tym szybsza jest reakcja ze strony inwestora. Wójt dodał również, że na wiele 
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spraw nie ma wpływu, tak jak na drogę w Niemicy. Poprosił mieszkańców Niemicy   

o cierpliwość.  

Inwestycja wiatrakowa powinna skończyć się pod koniec tego roku ale najprawdopodobniej 

skończy się na początku 2020 roku. Dla nas najlepszym rozwiązaniem było by zakończenie prac 

jeszcze w tym roku, ponieważ od przyszłego zaczęłyby wpływać podatki, ale firma może to trochę 

przeciągnąć, ponieważ gdy zakończą pracę w roku 2020 podatki zaczną płacić od następnego roku, 

czyli 2021. Inwestorowi zależy jednak aby wiatraki zaczęły jak najszybciej pracować, więc 

optymalnie może to nastąpić po zakończeniu inwestycji i oddanie zadania od 2 stycznia 2020 roku. 

Wójt poprosił jeszcze raz o cierpliwość ponieważ będą to wymierne korzyści dla naszej gminy. 

Niestety nasza gmina nigdy nie będzie miała dostępu do morza, nie będzie miała nadmorskich 

miejscowości, przedsiębiorstw ani fabryk i nie będziemy mogli z tego tytułu czerpać podatków, 

natomiast siłownie wiatrowe to jest jedyna dla nas szansa. 

 

Odnośnie dróg powiatowych Wójt Radosław Nowakowski wyjaśnił, że zostanie zwrócona uwaga 

do powiatu, aby przeglądy były dokonywane dalej czyli na skraju powiatu, a nie tylko w centrum, 

czy w Darłowie.  

 

Wójt Radosław Nowakowski zwrócił się do sołtys Reginy Łysko, wyjaśniając, że niekoniecznie 

musi z tego typu uwagami czekać do sesji ponieważ są to problemy lokalne i poprosił aby zgłaszać 

je na bieżąco. Dodał również, że kierownik Artur Guz dokona przeglądu i zostaną podjęte w tej 

sprawie działania. 

 

Wójt Radosław Nowakowski wyjaśnił, że wnioski w sprawie dróg powiatowych zapisał,  

również wyjaśnił, że będą wpływały środki do gminy i my jako gmina będziemy wychodzić  

z konkretnymi propozycjami, czyli z propozycją współfinansowania do Starostwa i w ramach 

współpracy drogi te zaczną być remontowane. 

 

Radna Monika Chruszcz wyjaśniła, że na przełomie miesięcy lipiec – sierpień wraz z Sołtysem 

Sołectwa Sulechówko Krzysztofem Dąbrowskim byli na spotkaniu z przedstawicielem inwestora 

Panem Grzegorzem Borowieckim na którym poruszane były uwagi dotyczące jeżdżących sprzętów 

dużo gabarytowych, które najeżdżają na chodnik, że zbiera się duża ilość piasku i ziemi na 

chodniku. Jak również niepokojąca jest sytuacja przy wjeździe przed Sulechówkiem od strony 

Sulechowa, w miejscu wjazdu na teren budowy, gdzie na drogę wywożony jest piasek, kamienie 

leje się woda co zagraża bezpieczeństwu poruszających się tą drogą. Sprawa została zgłoszona na 

Policję, jak również do Straż Gminnej i sytuacja się nie zmieniła. Dodała, że dla mieszkańców jest 

to bardzo uciążliwe, a w dodatku niebezpieczne. 

 

Wójt Radosław Nowakowski zaznaczył, że jest to teren budowy, ale jeżeli pojawi się 

niebezpieczeństwo to staramy się reagować. Bałagan będzie, ale poprosił jeszcze raz o zwracanie 

się z takimi problemami do urzędu, ponieważ urząd ma większe przełożenie, uwagi są 

przekazywane inwestorowi w formie sprawy pilnej i też reakcja inwestora jest szybsza, jak również 

skuteczniejsza. Przypomniał, że w środę na spotkaniu z inwestorem wszystkie uwagi przedstawi 

jako pilne. 

 

Radna Renata Jarotek odniosła się, co do fragmentu pisma, które odczytała Radna Lila Kępska 

dotyczącego dróg powiatowych, wyjaśniła, że ma wrażenie, że pisma są kserowane i wysyłane  

w odpowiedzi do wszystkich gmin oddalonych od morza. Dodała, że również otrzymała ze 
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Starostwa pismo o takiej samej treści dotyczące drogi powiatowej z Kusic do Niemicy. Odniosła 

się również do stanu technicznego drogi Niemica –Bartolino, jest to plac budowy, są dziury, 

mieszkańcy narzekają ale ma nadzieję, że mieszkańcy uzbroją się w cierpliwość i przetrwają do 

zakończenia remontu tej drogi i będą zadowoleni z efektów końcowych oraz szybko zapomną  

o uciążliwościach związanych z tym remontem. Zwróciła się również do sołtysów i radnych  

z terenów Sulechówka i Lejkowa, aby informowali mieszkańców o prośbie omijania tej drogi. 

Ponieważ jest możliwość przejazdu inną drogą, a droga, która jest w remoncie, żeby została tylko 

dla mieszkańców, którzy muszą z niej korzystać. aby dostać się do swojej posesji. 

 

 

Ad. 13 Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Rosiński podziękował wszystkim za przybycie 

i zakończył obrady XIV sesji Rady Gminy Malechowo. 

     

 

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Wiesław Rosiński 
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